
HØJVANGSPARKEN – AFDELINGSBESTYRELSEN 
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet 

Tirsdag, den 20. maj kl. 16:30 i Fælleshuzed 

 
Deltagere: formand Jette Pedersen, Kirsten Gadegaard, Sonja Møller, Jane Koefoed, Ivan Bentsen 

samt suppleant Uffe Markmann. 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 23.04.2025 

2. Evaluering af markvandring 15.05.2025 

3. Repræsentantskabsmøde 03.06.2025 

4. Info fra medlemmer 

5. Eventuelt 

 

1. Referatet fra afdelingsbestyrelsesmødet 23.04.2025 blev godkendt 

2. Vi gennemgik de beslutninger vi traf på vores markvandring. Biodiversitetsområdet ud mod 

Torneværksvej bibeholdes som eksisterende. Næste år tager vi beslutning om det fortsat 

skal være der eller gøres mindre. Vi tog også en beslutning om fældningen af et meget 

stort grantræ, i gårdarealet mellem Torneværksvej 41 og 43, som på grund af sin størrelse, 

er ved at komme for tæt på bygningen. Der bliver i stedet plantet en rødbøg længere inde 

på græsplænen. Det aftaltes at beboerne i Højvangsparken kan benytte haveaffaldspladsen 

ved Kommandanthøjen til deres hækkeafklip og andet grønt fra havearbejde. Beboerne er 

tilknyttet storskraldsordning, og kan ved tilmelding til Bofa få afhentet sit storskrald fra et 

anvist sted og tidspunkt. 

Generelt er Højvangsparken en god og sund afdeling, som er god til at spare op via 

henlæggelserne. 

Vinduer og døre projektet kører fint. Vi gik en tur på Holger Lundgrensvej og så de nye 

vinduer og døre. Sidst men ikke mindst er der nu etableret 8 nye parkeringspladser på den 

tidligere affaldsplads ved Kommandanthøjen.   

3. Jette meddelte, at afdelingsbestyrelsen er tilmeldt til deltagelse i repræsentantskabsmødet 

den 03.06.25. 

4. Jette gav en kort status på afdeling Svanekes helhedsplan, som nu er besluttet af 

beboerne. Kommunalbestyrelsen skal nu godkende den i juni og så er den helhedsplan 

også klar til påbegyndelse.   

5. Næste møde bliver afholdt onsdag, den 11. juni kl. 16:30 i Fælleshuzed 

 

 

Jette Pedersen 

Afdelingsformand 

https://www.google.dk/search?q=bo42+r%C3%B8nne&tbm=isch&source=iu&pf=m&ictx=1&fir=COi3DFmGE7703M,AAAAAAAAAAABAM,_&usg=__9XZbLUkttJ5nZH5RFULh0SlmJIY=&sa=X&ved=0ahUKEwiwsJT21eDWAhXKmLQKHQz2BvUQuqIBCIEBMAo#imgrc=q-bxdk1ZdfpjMM


 


